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  שלום לכולם!

 

  הנוער כפרי

 על שחתמנו מאז עברו חודשים כשלושהמדווח נחמיה רפל מרכז הועדה לעליית הנוער: 

 כפר – הדתי הנוער כפר" על בבעלות" דעת" רשת עם הדתי הקיבוץ תנועת של שותפות

 משאבי של ורצופה גדולה בהשקעה והצורך, הכפר נכנס אליו העמוק הגרעון". חסידים

 הגרעון בכיסוי רק לא לנו לסייע ביכולתו שיש גוף אחר לחיפוש אותנו הביאו, והון אנוש

. בעבר היה בהן חינוכיות לפסגות הנוער כפר ובהובלת השוטף בניהול גם אלא המצטבר

 שלה ל"והמנכ", ומלאכה תורה" המקצועיות והישיבות הספר בתי רשת של ומעודכנת מחודשת התארגנות היא" דעת" רשת

 ולשם", הדתי הנוער לעליית הוועדה" את מחדש להפעיל בכוונתנו. עקיבא בני תנועת של ל"המזכ לשעבר, הירשברג דני הוא

 הנהלות ראש כיושבי המכהנים ד"הקבה חברי ארבעת עם ביחד ד"הקבה מזכירות נציגי הקרובים בימים ייפגשו כך

(; גלבוע מעלה) מילר דובי – עמיאל נוה(; אליהו שדה) תמרי דני – אורד ימין(; שלוחות) אבי בן רפי – הודיות: הכפרים

 (.יבנה קבוצת) רפל נחמיה – תלפיות

 

 הגיל הרך פורום מנהלות

אילעאי ' הר יפתחאת הפורום  ניפגש בקבוצת יבנה במוזאון הבית האדום. 21.3 -ה ביום שלישימדווחת נירית אפרתי: 

 לשעבר, רה בלנקשטיין )גננת שתנחה שסדנא לאחר מכן נשתתף ב חיבור למסורת.החיבור למקום הפיזי ושיחה על העופרן ב

 גיל הרך שלהנצא לסיור במערכת . לסיום המפגש בה נבין את משמעות החיבור לאקולוגיה בה אנו מחנכיםו וחברת הקיבוץ(

 יבנה. קבוצת

 

 ראש אכ"א בביקור בצהלי

 שמכן כי לצהלי באתי. "צהלימכינת בהשבוע  ביקר אלמוז מוטי אלוף ל"צה ודובר א"אכ ראש

 הקשייםו המשותף השירות על נוקב דיון התנהל בהמשך. צהלי בנות 70-ל פנה" לפניכן הולך

 העורפיות ביחידותבמיוחד  ,השבת ושמירת הכשרות בתחומי דתיות חיילות מתמודדות איתם

 לצרכי רבה הבנה גילה א"אכ ראש. דתיות חיילות הכירו לא כלל האחרונות לשנים שעד

 והביע, הצבא של גבו על שמתחוללות מגזריות ובין מגזריות התוך למלחמות, הדתיות החיילות

 בתוך שצריך היכן לתקן הצורך על עמדו והתלמידות צהלי צוות. שצריך היכן לתקן כן רצון

 מיוחדות ליחידות חזרה הדתיות החיילות את לדחוף ולא והחיילות החיילים כל עבור, היחידות

 במקום הנכון האדם את העמיד ל"שצה היה ניכר השיחה בתום. דתיים" גיטאות" אל, להן

 של העם כצבא ל"צה של הממלכתיות על ולשמור הפוליטיות ההשפעות את להרחיק שישכיל אדם, שכזו רגישה בעת הנכון

 -לל )בו חברים מרכזיים מרבני הקבה"ד( לפני כארגון רבני בית הר העמדה שהוציא בתוך כך ראוי להזכיר גם את ניי. כולנו

 .מומלץ לעיין במסמך זה. חוות דעת רבני בית הלל -שירות משמעותי לנשים בשירות לאומי ובצה"ל שנים:  3

http://www.beithillel.org.il/show.asp?id=66457#.WMmUQlXyvIU


 

 עלומים -צמ"דהפינת 

דבי מייזל, רכזת ועדת . מורכבנושא הקליטה לקיבוץ שיתופי הוא אתגר 

בשש השנים " :אצלם מדווחת על הנעשה בקיבוץ עלומים קליטה

בני משק ובנות  75% -כחברים חדשים, מתוכם  42האחרונות, קלטנו 

חברים חדשים!  14, נקלטו 2016נקלטים מבחוץ. בשנת השאר זוגם ו

בשלבים שונים של תהליך  צעירים 20-מועמדים ועוד כ 8 כיום ישנם

שפותח  'נקלט לומד'כתוצאה מנוהל בעיקר הקליטה. הנקלטים הגיעו 

על מנת לאפשר לבני/בנות זוג של בני/בנות משק לגור בקיבוץ, בעלומים 

הם יכולים ללמוד, ובמקביל  ווללמוד בתנאים מאד נוחים. בדרך ז

בנוסף, הגיעו לאורך השנה.  , ובהשתתפות באירועיםשהם נותנים במסגרת ההסדר בודהלהכיר את הקיבוץ דרך ימי ע

תהליך הקליטה ו, אפשרית רק בסיום לימודים הצגת מועמדותבעלומים . רסום ושיווק שוניםחוץ דרך ערוצי פמבמשפחות 

 ואנחנו כל הזמן בודקים את עצמנועשוי להיות ארוך, במיוחד לבני משק ובני/בנות זוגם. לשיטה זאת יתרונות וחסרונות, 

המשכיות על מנת להבטיח המשך הקליטה ברור כי התבגרות החברים דורשת תכנון  ההוורודלמרות התמונה בהקשר זה. 

לקליטה שלא . עלינו לדאוג היא אתגר משפחות צעירות בקיבוץ המעוניין לשמור על ערכי שיתוףשקליטת וצמיחה. אין ספק 

דיור הולם, מקומות עבודה  שללהתמודד עם סוגיות , אלא מבחינה פרנסה ותרומה קהילתית ודתיתאת הקיבוץ  רק תעשיר

שנים האחרונות, בתכנון יבה והשקעה ב". נוסיף ונאמר שבעלומים נעשית חשמשימהלמאתגרים והתגייסות של כלל הקיבוץ 

 נקלטים באופן שיאפשר קליטה. יישר כח!ולחברים, שיכון ל
 

 2017תוספת מכסה לייצור חלב  - מאגף המשק

התקיים דיון בועדת הכלכלה שבכנסת בנושא חלוקת תוספת  7.3.17-במדווח שרגא וילק: 

עמדה מהמגזר המשפחתי/מושבי . במהלך הדיון הביעו החקלאים 2017מכסות חלב לשנת 

תוספת מ 70% קרי, שנקבעה אשתקד , כפילפיה יש לדבוק בשיטת החלוקה בחלב בקר

אלף  700ליצרנים גדולים )מעל  30%ו אלף ליטר(  700ק ליצרנים קטנים )עד המכסה תחול

ליטר(. יו״ר הועדה ח״כ איתן כבל הציע הצעת פשרה. נציג משרד החקלאות ד״ר אסף לוי 

נה כבר ליצרנים גדולים, הי 15%-ו ליצרנים קטניםיחולקו  85% החלוקה שנקבעה בתקנות, לפיהבטענה כי  ההצעהדחה את 

היא אמנם זוהי מחלוקת שאינה קשורה ישירות למגזר השיתופי אך  לפיכך ננעלה הישיבה ללא החלטות.. השרהצעת פ

הוחלט שלא לשנות  בהישיבה של ועדת תכנון  התקיימה השבוע לאור זאת, . האת כלל חלוקת המכסות לשנה הקרובמונעת 

את המדיניות בשלב זה, היות והתקבלה הודעה ממשרד החקלאות על גיבוש פשרה חדשה עם המגזר המשפחתי, והיא 

 נמצאת עדיין בתהליך ניסוח סופי. ההחלטה החדשה תובא בהקדם לאישור בוועדת הכלכלה של הכנסת ואנו נמשיך לדווח. 

 

  "דקרן הצדקה של הקבה - פינת מעורבות חברתית

פעמונים" שעימו "קרן הצדקה בסכומים משמעותיים יותר בכמה מפעלים: ארגון  באמצעותהתנועה תומכת לקראת הפסח, 

מפעלי "קמחא דפסחא" למשפחות מעוטות יכולת יש לנו שיתופי פעולה מתמשכים ורבים מחברנו מתנדבים במסגרתו ; 

שת"פ עם שני אירגונים שונים; תמיכה בפעילות נקודתית בכפרי הנוער. השנה  ע"יובהם משפחות חיילים נצרכות, וזאת 

לתמיכה בפעילות במסע לפולין כך  –נוערלכפרי הקדשנו )יחד עם ועדות הצדקה של אחדים מהקיבוצים(, חלק מכספי הקרן 

וכל ת עניים )י,ב(: "על מצוות הצדקה כתב הרמב"ם בהלכות מתנושכל החניכים המתאימים והמעוניינים יוכלו לצאת. 

.. אין  ישראל והנלווה עליהם כאחים הם.. ואם לא ירחם האח על האח מי ירחם עליו? ולמי עניי ישראל נושאים עיניהן?

 . , ואנו משתדלים לקיימה בהידורעיניהן תלויות אלא לאחיהן", אחווה וחסד כצדק, אלו יסודות המצווה

 

 הפעילהוחברי המזכירות  אמיתי פורת שבת שלום,


